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Vážený pane radní, 

obracím se na Vás jako radního pro majetek a bytové hospodářství 

s následujícími dotazy. 

Jak bude naloženo s majetkem městské části s usedlostí Koulka, která je 

vedena zároveň jako kulturní památka? V současné době jsou zde evidovány 

čtyři bytové jednotky. Avšak pouze dvě jsou v této chvíli provozovaná k bydlení. 

Proč byly ostatní prostory přenechány do užívání DAMU, aniž by byl tento 

záměr projednán v bytové komisi, které bytová problematika náleží? To i 

s vědomím toho, že komise bytová je pouze poradním orgánem. Zato byl záměr 

projednán v kulturní komisi a s jejím doporučením byl předložen do rady, která 

celou záležitost akceptovala. 

Na jak dlouho byl tento pronájem uzavřen? Jaký ekonomickým přínos pro 

městskou část tento krok přinesl? Kdy byl pronájem ukončen?  

Po přečtení záměru, který předložil žadatel (DAMU) je zarážející poměrně 

přesná specifikace na požadované základní opravy. Hlavně však zaráží poznámka 

o rekonstrukci garsonky pro příležitostné ubytování umělců. 

 

 

 

Děkuji předem za odpověď na uvedené otázky. 

 

Josef Endal 

Zastupitel ANO 2011 


